
Protokół Nr 11/09 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w dniu 30 czerwca  2009 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej 
 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przygotowanie projektu uchwały w sprawie skargi H.Kateusz.  
3. Zapoznanie się z protokołami kontroli przeprowadzonych w 2009 r. w 

Urzędzie Miasta oraz protokołem kontroli kompleksowej gospodarki 
finansowej Miasta Białogard. 

4. Sprawy różne. 
5.   Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 1400 posiedzenie „otworzyła i prowadziła” 
przewodnicząca Komisji – Jolanta Zięcik. Komisja przyjęła protokół z 
poprzedniego posiedzenia oraz przedstawiony porządek posiedzenia, głosując: 
za-3 (jednogłośnie). 
  
 
Ad 2 

Komisja zapoznała się z treścią stanowiska Komisji Infrastruktury w 
sprawie skargi H.Kateusz, stanowiącym załącznik do protokołu. W wyniku 
zapoznania się ze stanowiskiem Komisji Infrastruktury przygotowano projekt 
uchwały stanowiący załącznik do protokołu, uznający skargę H.Kateusz 
dotyczącą działalności Burmistrza oraz Dyrektora ZBiLK w zakresie spraw 
mieszkaniowych za bezzasadną. 

Powyższy projekt uchwały przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 
  
Ad 3 

Komisja zapoznała się z protokołami kontroli przeprowadzonych w 2009 r. 
w Urzędzie Miasta oraz protokołem kontroli kompleksowej gospodarki finansowej 
Miasta Białogard oznaczonymi pismami Nr ON.0114-45/09 z dnia 10 czerwca 
2009 r. oraz ON.0114/09 z dnia 05 czerwca 2009 r.  
 

Przewodnicząca Komisji – zwróciła uwagę, że powtarzają się zarzuty 
dotyczące naruszenia dyscypliny finansów publicznych. 
 

Ad 4 

W sprawach różnych głos zabrali: 
P.Barańczuk – pytał czy od wszystkich umów odprowadza się VAT, czy występuje 

zróżnicowanie na osoby prawne i osoby fizyczne? Należy takie zapytanie 
skierować do Pani Skarbnik. 
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J.Zięcik – stwierdziła, że nie widać dochodów Miasta. 
J.Harłacz – pytał na jakiej podstawie ta sama opłata za pochówek dotyczy 

dziecka i osoby dorosłej? 
K.Drachal-Mostek – pytała dlaczego opłaty w Kołobrzegu są dwa razy mniejsze 

niż w Białogardzie. Jakie zyski ma Pan Olejarz? 
 

 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.14
45

 zakończono Komisję.  
Protokołowała: M.Zimmer 

 

 Przewodnicząca Komisji 
 

            Jolanta Zięcik 
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